
Zápis z konference ČMGS 
19.3.2011 ve Velkém Meziříčí  

 
 
Program konference: 

1. Prezentace  
2. Úvod  
 
 
3. Volba mandátové a volební komise a volba pracovního předsednictva 
 
Návrh usnesení:  
 
Byla zvolena mandátová komise ve složení: Fr. Nečekal, L. Dočkal, M. Vymazal 

Pro 33 Proti 0 Zdrželo se 1 

 
Bylo zvoleno pracovní předsednictvo ve složení: R. Doležel, V. Gerža, P. Kouřilová 

Pro 34 Proti 0 Zdrželo se 0 

 
Hlasování o přidělení delegačního lístku 3 klubům, které nesplnily povinnost zaplatit 
členský příspěvek za rok 2010 do 31.12.2010 
Akademie minigolfu 

Pro 13 Proti 13 Zdrželo se 8 

MGC Dragon Pelhřimov 

Pro 10 Proti 15 Zdrželo se 8 

Rychnov nad Kněžnou 

Pro 12 Proti 12 Zdrželo se 10 

 
Delegační lístek nebyl přidělen ani jednomu z klubů. 
 
4. Schválení programu konference  

 
Nový bod (návrh M. Tománek) 
11a) Změna volebního řádu ČMGS 

Pro 32 Proti 0 Zdrželo se 1 

Bod splnil podmínku 3/4 většiny - zařazen na program 
 
Návrh na změnu programu (T. Navrátil): vypustit bod programu 16 

Pro 15 Proti 13 Zdrželo se 5 

Návrh nebyl přijat, bod 16 zůstává. 
 
Návrh usnesení: 
 
Konference ČMGS schválila navržený program konference  

Pro 33 Proti 0 Zdrželo se 0 



  
 
Pozn.: Program konference byl schválen ve znění s bodem 11a a bez vypuštění 
bodu 16. 
 
 
5. Zpráva mandátové komise 

 
Ze 34 možných členů je přítomno 34, tedy 100procentní účast. Nadpoloviční většinu 
hlasů tvoří 18 hlasů, dvoutřetinovou pak 26 hlasů. 
 
 
 
6. Přijetí nových členů 
 
Návrh usnesení: Není naplněna podmínka pro přijetí nových členů (prozatím 
neschváleny prezidiem). 
 
Pozn.: Nehlasovalo se. 
 
Návrh: F. Nečekal - 4 plné moci u nichž chybí klauzule "Plnou moc přijímám" aby 
byly doplněny a uznány. 

Pro 0 Proti 0 Zdrželo se 0 

 
Návrh: A. Vítek - provést revokaci všech hlasování podle platných lístků. 

Pro 0 Proti 0 Zdrželo se 0 

 
Návrh: Z. Fried - zneplatnit všechna hlasování, znovu udělat prezenci a hlasovat 
znovu. 

Pro 22 Proti 0 Zdrželo se 8 

Návrh byl přijat. 
 

   7.Prezentace  
 

Je přítomno 34 členů, kteří mají právo se účastnit konference. Dále jsou přítomny 
kluby, které podle KRK nemají platné mandáty (Louny - nepřítomny, Akademie 
minigolfu, Rychnov n. K a Pelhřimov - nemají zaplacený členský příspěvek 300 
Kč - KRK navrhuje aby se účastnily jako hosté) 
 
8.Úvod  

 
 

   9. Volba mandátové a volební komise a volba pracovního předsednictva 
 
Návrh usnesení:  
 



Byla zvolena mandátová komise ve složení: Fr. Nečekal, L. Dočkal, M. Vymazal 

Pro 30 Proti 0 Zdrželo se 3 

Bylo zvoleno pracovní předsednictvo ve složení: R. Doležel, V. Gerža, P. Kouřilová 

Pro 33 Proti 0 Zdrželo se 0 

Byla zvolena volební komise ve složení: Fr. Nečekal ml., M. Lisa, L. Holub 

Pro 32 Proti 0 Zdrželo se 2 

 
Hlasování o přidělení delegačního lístku 3 klubům, které nesplnily povinnost zaplatit 
členský příspěvek za rok 2010 do 31.12.2010 
Akademie minigolfu 

Pro 13 Proti 14 Zdrželo se 7 

MGC Dragon Pelhřimov 

Pro 14 Proti 14 Zdrželo se 6 

JR Golf Rychnov nad Kněžnou 

Pro 13 Proti 12 Zdrželo se 9 

 
Delegační lístek nebyl přidělen ani jednomu z klubů. 
 

   10.Schválení programu konference  
 

Nový bod (návrh M. Tománek) 
11a) Změna volebního řádu ČMGS 

Pro 33 Proti 0 Zdrželo se 1 

Bod splnil podmínku 3/4 většiny - zařazen na program 
 
Návrh na změnu programu (T. Navrátil): vypustit bod programu 16 

Pro 15 Proti 15 Zdrželo se 4 

Návrh nebyl přijat, bod 16 zůstává. 
 
Návrh usnesení: 
 
Konference ČMGS schválila navržený program konference  

Pro 33 Proti 0 Zdrželo se 1 

  
 
Pozn.: Program konference byl schválen ve znění s bodem 11a a bez vypuštění 
bodu 16. 
 
 
 

   11. Zpráva mandátové komise 
 

Ze 34 možných členů s platným mandátem je přítomno 34, tedy 100procentní účast. 
Nadpoloviční většinu hlasů tvoří 18 hlasů, třičtvrtinová pak 26 hlasů. 
 
 



12. Přijetí nových členů 
 
Konference bere na vědomí informaci prezidenta ČMGS, že nebyla naplněna 
podmínka pro přijetí nových členů /neprojednáno na prezidiu ČMGS/, konference 
žádné nové členy nepřijala. 
 

 
13. Kontrola Usnesení Konference 2010 
 
Radek Doležel přednesl Kontrolu Usnesení Konference 2010. 
 
Návrh usnesení: 

 Konference bere na vědomí Kontrolu Usnesení Konference 2010. 

Pro 29 Proti 0 Zdrželo se 0 

 
  

14. Zpráva o hospodaření v roce 2010 
 
Radek Doležel přednesl Zprávu o hospodaření v roce 2010. 
Dotaz: A. Vítek - Je dotace MŠMT vázána na JT? 
R. Doležel odpověděl, že je vázána na akci spojenou s mládeží. 
 
Dotaz: Fischer - Proč částka na seniory? 
R. Doležel a J. Řehák odpověděli, že se jednalo o účast na domácím šampionátu, 
proto byla seniorská reprezentace podpořena. 
 
Dotaz: J. Bednář - Projednalo prezidium využití míčové podpory na jiné účely podle 
přílohy č.4 soutěžního řádu? 
R. Doležel postoupí novému prezidiu. 

 
Návrh usnesení: 
Konference schvaluje Zprávu o hospodaření v roce 2010.  

Pro 31 Proti 0 Zdrželo se 0 

 
Pozn.: Zpráva o hospodaření v roce 2010 byla schválena. 

 
 

 
15.  Zpráva STK 2010 

 
Jan Metyš přednesl zprávu STK 2010, zprávu komise rozhodčích, antidopingové 
komise. 
 
Dotaz R. Fischer, Bednář - dotaz podle jakého bud je možné schválit mimořádný 
přestup? 
Odpověď Metyš - podle bodu 41 soutěžního řádu. 
M. Tománek - poděkoval J. Metyšovi za grafu o vývoji členské základny 



J. Bednář - poznamenal, že v roce 2010 přibylo pouze asi 30 hráčů oproti asi 100 
hráčům v letech předchozích. 
J. Bednář poznamenal k mimořádnému přestupu M. Říhy, že SK Tempo Praha má 
dostatek hráčů a přestup nebyl nutný. Prodiskutováno. 
Prodiskutován příspěvek WMF na společnou ligu. 
Prodiskutovány částky za kalibrace testerů a účelnost testování na alkohol. 
F. Nečekal předal prezidiu žádost o pořádání Mistrovství Světa Seniorů  v roce 
2014, bude vyřešena novým prezidiem. 

 
Návrh usnesení: 
Konference schválila zprávu STK 2010, zprávu komise rozhodčích, antidopingové 
komise. 

Pro 31 Proti 0 Zdrželo se 1 

 
 
16. Zpráva o činnosti registrace, přestupy, hostování 2010 
 
V. Gerža přednesl zprávu o činnosti registrace, přestupy, hostování 2010. 
 
Návrh usnesení: 
Konference bere na vědomí zprávu o činnosti registrace, přestupy, hostování a 
zprávu o účasti mládeže. 

 

Pro 32 Proti 0 Zdrželo se 1 

 
Pozn.: Zpráva byla vzata na vědomí. 
 
 
17. Zpráva KRK za rok 2010 
 
František Nečekal st. přednesl Zprávu KRK za rok 2010.  
KRK žádá STK o vypracování kritérií pro přidělování turnajů. 
J. Metyš objasnil pravidla, která STK používá pro přidělování turnajů. 
 
Návrh usnesení: 
Konference bere na vědomí zprávu KRK za rok 2010. 

Pro 30 Proti 0 Zdrželo se 1 

 
Pozn.: Konference bere na vědomí zprávu KRK za rok 2010. 
 
 
18. Změna volebního řádu ČMGS 
 
M. Tománek zdůvodnil svůj návrh. 
Současný řád neřeší možnost dvou kandidátek a existuje reálná možnost nezvolení 
nového prezidia. 



 
Návrh: 10 minut přestávka na dopracování. 
Schválen prostou většinou. 
 
 
Návrh: Schválení změn ve znění navrženém M. Tománkem: 

Pro 24 Proti 5 Zdrželo se 5 

Protinávrh k návrhu M. Tománka: A. Vítek - stejný jako návrh M. Tománka, ale volba 
není tajná, ale veřejná 

Pro 10 Proti 18 Zdrželo se 6 

 
Byl přijat návrh M. Tománka na změnu volebního řádu ČMGS. 
 
19.Volba prezidia ČMGS na období 2011-2012 
 
Návrh M. Tománek - každá z prezentací kandidátek bude omezena na 10 minut. 

Pro 28 Proti 0 Zdrželo se 6 

Odsouhlaseni kandidáti na prezidium z obou kandidátek. 
 
Volební komise vznesla dotaz  jestli někdo chce doplnit kandidátky. 
 
Žádné návrhy nebyly. 
 
Návrh M. Tománek - kandidátka na prezidium by měla obsahovat 5 členů. 

Pro 33 Proti 0 Zdrželo se 1 

Návrh byl přijat, kandidátka musí obsahovat 5 jmen. 
 
T. Navrátil navrhl aby se první prezentovala kandidátka R. Šebely. 

Pro 30 Proti 1 Zdrželo se 2 

 
Proběhlo představení kandidátek na prezidium a diskuze k programům. 
 
Volební komise rozdala 34 volební lístky pro tajné hlasování. 
 
1. kolo hlasování 

Kandidátka 
A 

16 Kandidátka 
B 

17 Neplatný 1 

Z prvního kola hlasování nevzešlo prezidium zvolené nadpoloviční většinou. 
 
Volební komise rozdala 34 volební lístky pro 2. kolo tajného hlasování. 
 
2. kolo hlasování 

Kandidátka 
A 

15 Kandidátka 
B 

19 Neplatný 0 

Vyhrála kandidátka B ve složení: prezident svazu: Ing. Tomáš Navrátil, členové Ing. 
Aleš Vítek, Jan Metyš, Martin Ječný, Kateřina Tietzová. 



 
20.Volba KRK na období 2011-2012 
 
Návrh usnesení: Zvolit KRK v tříčlenném složení. 

Pro 33 Proti 0 Zdrželo se 1 

 
Navrženi kandidáti: Fr. Nečekal st., L. Dočkal, Z. Fried, kandidáti souhlasí 
 

Pro 31 Proti 1 Zdrželo se 2 

  
Byla zvolena KRK ve složení: Fr. Nečekal st., L. Dočkal, Z. Fried 
 
 
21. Schválení Termínové listiny 2011 
 
Proběhla diskuze k uspořádání Open Butovice. Rozhodnutí je věcí oblastního 
vedoucího. 
 
Návrh usnesení: 
Konference schválila předložený návrh termínové listiny 2011. 

Pro 27 Proti 2 Zdrželo se 2 

 
 

22. Poskytovatel webových služeb od roku 2011 
 

Radek Doležel přednesl informace k situaci okolo webu. 
 
Radek Šebela přednesl prezentaci o poskytování webových služeb a proběhla 
diskuze. 
 

Návrh usnesení: 
Konference zavazuje prezidium k jednání o webových službách s firmami ICT, 
Firmdat, Omega design a It2b. 
 

Pro 27 Proti 2 Zdrželo se 3 

 Tento návrh usnesení byl přijat. 
 

Návrh Radka Šebely: Dát do vlastnictví svazu řešení minigolfsport.cz za cenu, 
kterou nabízí prezidiem vybraný nejlepší dodavatel z výběrového řízení a tento 
návrh byl časově omezený pouze pro následující hlasování. 

Pro 16 Proti 4 Zdrželo se 13 

 Tento návrh nebyl přijat. 
 
 Pozn.: 
Zpráva mandátové komise v 19.53 - přítomno 29 členů, nadpoloviční většina je 15, 3/4 
je 23. 



 
23. Certifikace hřišť 

 
Tomáš Navrátil přednesl informace k certifikaci hřišť a proběhla diskuze. 

 
Návrh Tomáše Navrátila: 
Veškeré předložené návrhy na změny certifikačních pravidel budou předány 
certifikační komisi, která je posoudí a bude-li to účelné, tak je přijme. 

Pro 0 Proti 0 Zdrželo se 0 

 
Protinávrh Martina Tománka: Prezidium se zavazuje předat všechny návrhy a 
připomínky přijaté do 14 dnů certifikační komisi k posouzení. 
  

Pro 28 Proti 0 Zdrželo se 1 

 
Na základě tohoto protinávrhu Tomáš Navrátil svůj návrh stáhl. 
Návrh Martina Tománka byl přijat. 
 

 
 

24. Návrh rozpočtu 2011 
 

Radek Doležel přednesl návrh rozpočtu na rok 2011. 
 

Návrh usnesení: 
Konference schválila předložený návrh rozpočtu na rok 2011. 

Pro 0 Proti 0 Zdrželo se 0 

 
Návrh Fr.Nečekal ml.: Na reprezentaci 0Kč, ale pokud obdržíme dotace ČSTV nebo MF 
nad 100.000Kč, tak rozdělit rovnoměrně na reprezentace. Dorovnání schodku příjmem z 
certifikací. 
 

Pro 27 Proti 0 Zdrželo se 2 

 
Pozměňovací návrh Martin Tománek: 20.000Kč pouze na juniorskou reprezentaci, 
předpoklad příjmu od ČSTV nebo jiný alternativní. 
 

Pro 0 Proti 0 Zdrželo se 0 

Martin Tománek svůj návrh stáhl. 
Návrh Františka Nečekala ml. byl přijat. 
 
 Pozn.: Projednat v prezidiu rozdělení míčové podpory podle přílohy č.4 
soutěžního řádu. Prezidium má za úkol jednat s 3D o prodloužení sponzorství extraligy. 
 
 
 



25. Doplňky SŘ pro rok 2011 
 
Jan Metyš představil návrh doplňků SŘ pro rok 2011. 
 
Návrh usnesení: 
Konference schválila znění doplňků SŘ pro rok 2011. 

Pro 28 Proti 0 Zdrželo se 1 

 
 
Pozn.: Budou změněny kontaktní údaje v Doplňcích 2011. 
 
 

26.Opravy SŘ pro rok 2011 
 
Jan Metyš představil návrh oprav SŘ pro rok 2011. 
 
Návrh usnesení: 
Konference schválila oprav SŘ pro rok 2011. 

Pro 27 Proti 0 Zdrželo se 2 

 
Pozn.: Návrh pro STK: Milan Ječný - bude v diskuzi. 
 
 

27. Změny pravidel pro rok 2011 
 
Jan Metyš představil návrh změn pravidel pro rok 2011. 
 
Návrh usnesení: 
Konference schválila změny pravidel pro rok 2011. 

Pro 27 Proti 0 Zdrželo se 2 

Návrh byl přijat. 
 
Pozn.: Martin Tománek: V budoucnosti projednat změnu jednacího řádu, návrhy 

STK přijímat bez projednávání na Konferenci. 
 
 

28.Zpráva volební komise 
 

Hlasovací lístky z tajné volby jsou uschovány v zapečetěných obálkách. Výsledky 
všech voleb jsou v zápisu. 

 
 

29. Diskuse, různé 
 
Milan Ječný - návrh pro STK: na Openech  změnit zpět částku na ceny na 1/2 
vybraného startovného 



  - návrh pro STK: doporučené platit tréninkovné mimo oficiální trénink 
 
Jiří Karásek - proběhla diskuze ke změnám nepřímých postupů na GP 
 
 
30. Usnesení z konference viz jednotlivé body 

 
Návrh usnesení konference: schváleno 

Pro 28 Proti 1 Zdrželo se 0 

 
 
Zapsala: Petra Kouřilová 
 
 
Ve Velkém Meziříčí 19.3.2011 
 
 
       ………………………………………. 
           předsedající 


